
Znróvu o činnosti T.J. Sokol Kerhartice
(pro VH konanou dne 4.3.2013)

Y ážení přítomní, v žžení hosté,

byl jsem pověřen výborem naší T.J. přednést na dnešním jednríní VH zprávu o činnosti.
Přesto prosím další členy výboru o případné doplnění.

BěŽným zlykem je předložitŤádné VH skutečnou činnost za předchozí rok T.J.. rok 20t2,
nicméně si dovolím rozšířit tuto zprálu o roky 2010 a20|l, neboť funkění období stávajícího
ýboru končí.

Uplynulé roky fungovalvýbor T.J. ve složení:
2010-2013

Daniel RÓss|er Starosta

ondra Ko|ář Místostarosta

Karel Hanus iednatel

Dana Mot|ová hospodář

Lenka Horníčková
Zdeněk Duffek oředseda odboru soortu

Martin Váně VzděIaVateI

Tomáš Fišar č|en VýboÍu

Petr Horníček ělen vÝboÍu

Jan Duffek č|en VýboÍu

i nq .Vi|ém FiŠer předseda kontro|ni
komise

Zuzana Strnadová kontro|ní komise

V|adisIava Beverová kontroIní komise

Výbor se od poslední valné hromady konané dne l5.3.2012 do dnešního dne sešel celkem
8x, zkaždého zasedání byl vyhotoven zápis jednání a účast byla v pruměru 760Á tak, r.20II
9zasedániúč,ast7lYo a v r.2010 také 1I zasedéní aprttměr 72Yo.

Výbor se předevšim zabýva| činnostmi pro podporu jednotliých odborností. Samotnou
činností odbomostí se zabývaji cvičitelé a vývoření prostředí pro jejich dobré fungování bylo
předmětem všech jednání vyboru. o jednotliých výsledcích odborností' jejich činnosti a
plánech se dozvíte z následujících příspěvků.

Zák|adní činností výboru bylo, je a bude technicko-ekonomické zajištění provozu celé T.J.,
které především spočívá v:
1. udržení a zajištění provozu sokolovny vč. oprav
2. zajištění financování provozu sokolovny a celé T.J.

SOKOLOVNA:
Co se podařilo za ce\é volební období? Souhrnem lze konstatovat úplné splnění úkolů
stanových pro odstupující výbor a dá se říci i nad rámec předpokladů:
Mimo běžných oprav proběhly tyto akce:
20r0
- izolovat a Zno\.tl položit podlahu ve sprše (brigádnicky), opravy baterií nebyly provedeny,

pouze zaslepeny nefunkční hlavice na levé straně
- pokáceny stromy kolem fotbalového hřiště
- opravena střechu (výměna šablon) a klempířské práce (p.Neckař)
- proveden výkop pro hromosvod a položena zemnici pásku, jako první etapu rekonstrukce

systému hromosvodu
- vykop azžkladpro nový plot ze áraceného bednění nazahradě k manželům Dobrouckým
- byl pořízen nový kompresor (za spoluúčasti FK)
- byly instalovány nové ochranné sítě na pódiu a pod balkonem.
- k 1.1.201l pak došlo ke změně úklidové služby (paní Fišarovázapaní Váňovou)
20tr
- zaháienaazvétší části dokončena stavbanového hřiště



- dokončena rekonstrukce hromosvodu - rrystavena poslední chybějící revize
- dokončena zeď ze zttaceného bednění na zahradě k manželům Dobrouckým, za jejich

nemalé finanční výpomoci
. proveden prořez 4 stromů nazahraďě
- nákup pozemku od p.Procházky Městským úřadem a pronájem naší T.J.
- oprava havárie přívodu vody
- provedenavětší opravakotle - 3tis. + revize.

2012
- dokončeno a otevřeno nové multifunkční hřiště (dokoupena buňka*zeleň), zprovozněn

internetový r ezew aěni systém
- posudeuČtŽp naproŤez stromů
- doplněn systém centrálního klíče o nové hřiště a kolem stávajících hřišť
- výměna kotle a změna ohřevu vody na bojler

opravy zjištěné jsou dle možností rea|izovány. Je třeba ovšem zdtnaznit, pokud někdo
zavíní škodu je povinen si zajistit opravu na vlastní náklady! Knihu oprav je třeba Znovu
oŽivit azprovoznit!

Hospoda:
Nedílnou součástí naší Sokolormy je i hospoda, která je (a to doufám není třeba

zďtlr aziov at) j e dním z h|av ních zdroj ů fi nanc ování j ej ího provozu.
Vývoj v letech:
2010 _ rekuperační jednotka
20II - Nájem byl zvýšen na od I.4.20I1 o inflaci za předchozi dva roky (2,5Yo - 300,- Kč
měsíčně).
2012 _ provedena výměna oken a vstupních dveří v hospodě, dokoupeny židle a TV _
z dotace pivovaru (190 tis. _ celkové náklady však 205 tis.). Výměna kotle.

Prakticky všechny úkoly stanovené stdvajícím dosluhujícím výborem byly splněny! Je
možno zkontrolovat ve tři roky starém hodnocení a plánovdní pro tříletéfunkční období!
Pouze nedošlo k uýtnalbě pódia!

Finance a ekonomika:

Pravidelně se výbor Seznamoval se stavem pokladny a účtů, přičemž porovnával vývoj se
schváleným rozpočtem T.J.. HospodáŤ má připravenu zprávu o hospodaření a rozpočet pro
rok 2013. Zjednodušeně však můžeme konstatovat, že návrhy rozpočtů se podařilo udržet,
podďilo profinancovat veškeré opravy jak z vlastních,takz dotačních zdrojů.

Celkové náklady a tržby jsou shrnuty v následující tabulce vč. dotačních titulů. Výbor dbal
na to, aby každá dotace byla vyčerpána účelně a směřovala do složky, pro kterou byla určena.
Samostatnou položkou se staly náklady a výnosy pro sportovní činnosti oddílu volejbalu a
jejich součet je vyrovnaný.

Rok Rok Rok Plán Skut.celkem
2010 2011 2012 2013

VÝdaie 350 6 216 847 7 513
Příimy 449 6 277 812 7 538
- z toho dotace 87 5 845 231 6  131
- hřiště 5 772 5 772



2010 2011 2012
eIektřina 22 062 34 353 34 776
plvn 109 894 147 439 210 867
voda 33 '107 25 898 73138
Celkem 165 063 207 690 318 781

Největší problém je plyn:
2010 _ 9.009 m3 _ 120.342,88 - á m3 : 13,36 Kč
20I| - 11.988 m3 _ l84.001,- . á m3 : 15,35 Kč (rust o I4,9Yo)
20|2 - |I'692 m3 -205.3I5,- . ám3:77,56 Kč (růst o I4,4oÁ)
Voda V roce 2012 obsahuie havárii v hodnotě 30 tis. Kč.

DOTACE 2OT2:

MěÚ Ústínad orl icí Provoz a ÚdrŽba
MěÚ Ústínad or| icí

Ustí nad or|icí HAZARD
MěÚ Ústínad or|icí ba l  l l .
Soko|-Žuoa Pi a ÚdrŽba
Soko|-Župa Pi
Soko|-Župa Pi ichova
Krai Pardubice

MěÚ Ústínad or l i cí Provoz a ÚdrŽba
MěÚ Ústínad or|icí tělocvičen
MěU Ustínad or|icí Věcné cenv do
MěÚ Ústí nad or|icÍ Vo|eiba|- činnost
MěÚ Ústínad or|icí

Soko|-Ž

Dotace-
sKUTEČNosT

40 000'00 Kč
20 950'00 Kč
54 255.00 KČ
5 000.00 Kč

250'00 Kč
800.00 Kč

85 000'00 Kč
231 255'00 Kč

Dotace-
SKUTEČNosT

35 000.00 KČ
8 000'00 Kč
2 000.00 Kč
3 500.00 Kč
5 000.00 Kč

20 000.00 Kč
2 000'00 Kč
900.00 Kč

8 000.00 Kč

CELKEM

DOTACE 2O1I
Poskytovatel Titul Dotace-

SKUTÉČNoST
MěU Ustí nad or|ici Provoz a ÚdrŽba tě|ocvičny-

plyn,elektr.,voda
35 000'00 Kč

MěU Ustí nad or|icí Náiem né tě|ocvičen-voIeibaI d r.' 'A'' 8 000.00 Kč
MěU Ustí nad or|icí ýěcné cenv do turnaiů - vo|eiba| 4 000'00 Kč
MěU Ustí nad or|icí ýo|eiba| - činnost 9 000.00 Kč

Ustí nad orlicí NHTO 5 000.00 Kč
MěU Ustí nad or|ici Voleibal  l l . l iqa 5 000.00 Kč
MěU Ustí nad or|icí Soko|ení 2011 3 000.00 Kč

uoa Piooichovaopraw a údrŽba 18 500.00 Kč
Sokol-Zuoa PiooichovaPro sportovní oddí|v - vo|eiba| 6 000.00 Kč
Sokol-Zupa P Sport pro VšechnV ,t 000.00 Kč
M Multifunkční hřiště 4 600 000.00 Kc
MěU Ustí nad or|ici Mu|tifunkční hřiště 1 150 000.00 Kč
CELKEM 5 844 500.00 Kč

DOTACE 2O1O

Soko|-Žu

a,jdrŽba

84 400'00 Kč



Výbor realizoval poslední úpralu členských příspěvků za rok 2011 s tim, že do navýšení
zahmul 200,- Kč na brigádnické hodiny. Pokud člen odpracuje 5 hodin, bude mu uvedená
částka vrácena. Uvedené zafungovalo a splnilo předpoklady. BohuŽel provoz tělocvičny a
venkovních hřišť vyžaduje pravidelnou údržbu, která by při niákupu těchto služeb stála příliš
prostředků na které v současné době naše T.J. nemá. Toto opatření mělo pomoci i při běžných
opravách zařízení T .J ..

Pronájmy prostor jednotlivých složkám umožňuje T.J. zapaušální sazbu 2tis. v zimě a 1tis.
v létě _ jedná se skutečně pouze o částku nákladovou, která T.J. vůbec nic nepřináší!

Plán
V rámci Znovu navrhovaného vyrovnaného hospodďení jsou připraveny akce pro nejbliŽší
období, vše ovšem záIeží u některych znichnazískání dotací:

A: Výměna oken a dveří u šaten _ poslední část, která nemá provedenou výměnu je část
šaten, wc a sprch. PředběŽný rozpoěet byl stanoven na 100 tis. Kč _ bude realizování
zpÍípadné dotace.
B: oprava sprch . musí dojít k doplnění sprch a jejich zprovoznéní' domluveno
s p.Poslušným - je v současné době již realizováno.
C: Park za hřištěm _ T.J. získala příslib financování úpravy prostor za fotbalovým hřištěm
na park ve výši 100 tis. Kč. V současné době je plocha pronajata firmě opravujícíkanalizaci,
následně v r. 2014 (s přihlédnutím ke stavbě nádraži) dojde k realizaci.
D: Další opravy
a) výmalba sálu a pódia
b) oprava betonu před peklem
c) oprava venkovní fasády u sprch a nátěr fasády u bočního vchodu
E: Oprava střechy - bohužel po letošní tuhé zimě došlo k několika poškozením především
plechovým částem střechy.
F: Údržba stromů - vzhledem k počtu a stalu lip kolem tělocvičny je třeba zpracovat p!án
údržby azqistit jeho dodržení. Předejde se tak zbyečným problémům se sousedy.

D: Dotace. žádosti

Další problematika

Stále se každoročně opakuje problém s výběrem znétmek. Prosíme tedy všechny členy a
představitele jednotlir1ich složek T.J. o maximální spolupráci do dalších období.

Na tomto místě bych chtěl poděkovat za vedeni cvičení pro nejmenší především Lence a
Petru Horníčkovým. obětují tomu strašně moc času a největší odměnou jim je pak velká účast
spokojených dětí. Dalším počinem je velký úspěch volejbalu _ postup (a nyní již dvojí) do
druhé ligy je především zásluhou Z.DufÍka, kteý si k velkému volejbalu přidal i vedení
kluků.

MěÚ Ústínad or|icí P rovoz a ÚdrŽba tě|ocvičnv-pIyn, eIektr.,voda

MěÚ Ústínad or|icí Věcné cenv do turnaiů - vo|eiba|

Pro sportovníoddí|y - voleiba|



Dalším velmi významným počinem bylo uspořádání jň pěti ročníků Novohradské 70,
která počtem účastníků v pruměru kolem 300 překročila naše očekávání. Myslím, že je na co
navazovat a předpokládáme, Že bychom dále pokračovali v dalších ročnících.

Též se po několik let podďilo uspořádat ,,Sokolení... I na tuto tradici by bylo pěkné
navézat.

Mimo jmenované dále výbor Íeši| záIežitosti, jako rozvrh hodin, vyběry známek, Seznamy
klíčů, pronájmy prostor, revize, úklid, daňovou a účetní problematiku, inventarizací, uŤední
styk s Župou,výkazy,účast na YHŽupy, spolupráce s osadním výborem apod'

Závér:
Jedním z hlavních cílů bylo zvýšení komunikaceo myslím, že jsme urazili velký kus

cesty, ale další nás ještě čeká. Snažme se všichni.
Závěrem bych rád poděkoval za sebe členům výboru za aktivní spolupráci za ce|é

tříleté období. Patří dík i všem těm členům, kteří se aktivně podíleli na činnosti celé T.J..
Zv|áštní poděkování patří V. Fišerovi nejen za šestiletou práci v revizní komisi, též za
předchozí dlouholetou práci pro sokol.

Chtěl bych zároveň popřát nově zvolenému výboru chut' do práce, trochu štěstí a
hlavně aktivních členů ochotných pomoci, bez toho se nedá mnoho zmoci.

Do budoucna si přeji pro nás všechny a naši T.J. méně starostí s chodem a více
radostí ve sportovním vyžití. A naší T.J. k letošnímu 90 ýročí ještě mnoho dalších let a
skvělých členů. Máme na co navazovat!

Děkuji za pozornost.
Dne:4.3.2013
Daniel RÓssler t-A



Zprálva o činnosti oddíIu všestrannosti TJ Sokol Kerhartice za

sezónu 20|2|2013

oddíl všestrannosti se zaměŤuje především na mladší nejvíce zastoupenou část naší
tělovýchovné jednoty. A to uŽ od těch nejmenších, kteří se schazejí při cviěení rodičů s dětmi
(2 _ 4let). V současné době je přihlášeno 20 dětí, dokonce přijíŽdějí i rodiče s dětmi zÚsti
nad orlicí. Cvičení probíhá formou hry při využití říkadel, písniček a ruzného náěiní.
Podobně probíhá také cviěení předškolních dětí . I o toto cvičení je poměrně velký zájem,
letos je přihlášeno 22 dětí. Dá|e už čtvrtým rokem probíhá smíšené cvičení chlapců a děvčat.
Je jich přihlášeno 20 a v tomto počtu se pravidelně scházejí. Jedná se o všestranně zaměřené
cvičení, míčové a kolektivnihry. Žací se pak při pátečních setkáních věnují hraní florbalu. Pro
ženy jejiž tradičně organizováno cvičení aerobiku, kalanetiky, posilování.Po dlouhé době je
při cviěení žen tělocvična zap|něná. Poslední sloŽkou všestrannosti jsou muŽi. Ty se věnují
společně s dorostenci florbalu. o fungování složky všestrannosti se starají cviěitelé Lenka
Homíěková,Jana Fišerová'Petr Horníček,Pavla Horníčková'Nicol Junková,Jana Šparlinková a
Jiří Faltys.

4.3.2013 Lenka Horníěková

)NJJ



Zpráv a fotbalového oddílu

Fotbalový oddíl měl v sezóně 20II-I2 soutěŽích pořádaných okresním fotbalovým Svazem
v Ústí nad orlicí 3 mužstva ato 2 mužstva muŽů a 1 mladší přípravky. A-muŽstvo v oP III.
tŤ. aŽ do posledního kola bojovalo o postup a nakonec skoněilo na 4. místě. Béěko ve IV. tř.
skončilo na 6. místě. Mladší přípravka hraje své zápasy turnajově, každý turnaj se
vyhodnocuj e m|ášť a koneěná tabulka se nedělá.
V sezóně 2012-13 je počet druŽstev stejný. A-muŽstvo je po polovině soutěŽe na 10.místě a
má pro jarní ěást soutěŽe co zlepšovat. Běčko je na 5.místě. Přípravka hraje stejným
způsobem a v podzimní části jeden turnaj vyhrálo a v několika dalších obsadilo druhé místo.
Turnaje se zúčastňujívždy 4 druŽstva. Celkem bylo sehráno 7 turnajů.
DruŽstvo muŽů se v riímci zimni přípraly zúčastnilo tradičního Zlmního turnaje na UMT
v Ústí nad orlicí.
Na domácím hřišti jsme v měsíci srpnu pořádali tradiční Memoriál Jiřího Korečka.
V loňském roce jsme také oslavili 65.výroči od za|ožení fotbalu v Kerharticích. Při příležitosti
oslav byli odměnění zas|ouži|ihráči a funkcionríři.
V mimosportovní ěinnosti jsme uspořádali tradiční Sportovní ples, Maškarní karneval pro děti
a Mikulášskou besídku ve spolupráci s o.s.Havlíček
Chtěl bych touto cestou poděkovat Městu Ústí nad orlicí za podporu, kterou nám poskyují.
Dík patří i všem dalším sponzorům - K-Mont,Kaja, Jaroslav Kačer i všem sponzorům, kteří
nám věnovali ceny do tomboly na Sportovní ples.

h-,( ď",-l
I



Zpráva o činnosti volejbalového oddílu TJ Sokol Kerhartice za

sezónu 201212013

oddílu volejbalu TJ Sokol Kerhartice se podařilo dosáhnout historického sportovního

úspěchu v podobě postupu do 2. národní ligy mužů. Tuto soutěŽ hrály Kerhartice v sezóně

20II|2O|2. Po velmi dobré první polovině (6.místo) se bohužel nepodaři\o navázat v půlce

druhé anajaŤe2OI2 se Kerhartice vrátily do Krajského přeboru Pardubického kraje. Nyní

(před zbývajícími 3 zápasy) vede oddíl Kerhartic tabulku. Výkonnostní cíl se tedy dďí plnit,

protože návrat do 2. ligy je stanovenou prioritou.

Stabilní kolektiv více než 10 hráčů tak pokraěuje ve vynikajících výsledcích na regionální

úrovni Pardubického kraje. Tým prochénikaždý rok poměrně náročnou přípravou včetně

soustředění. Aktuální informace o výsledcích a komentáře jednotlivýchzápasů jsou k

dispozici na www. kerhartice.com (Sokol Kerhartice - volejbal).

Chronickým problémem je nedostatek peněz, hráči si financují veškeré provozní výdaje

(doprava' rozhodčí, soustředění, atd.) ze svého, pouze nájemné za halu je hrazeno z dotací

města Ústí nad orlicí. ostatní organizace (Sokol, Pardubický kraj) na naši činnost prakticky

nepřispívají, proto je dotace města Ústí nad orlicí životně důležitá.

Yýznamným počinem by\o založení chlapeckého mládežnického oddílu. Chlapci trénují 1-2x

týdně pod vedením Z.Duffka s cílem se v nejbliŽších letech účastnit volejbaloých soutěŽí v

mládeŽnických kategoriích.

Mimo qýše uvedeného je další náplní volejbalového oddílu pořádání pravidelných turnajů _

tradičního Sokolského (ve spolupráci s TJ Sokol Ústí n.o.) , a dá|e pořádání vánočního a

velikonočního turnaje pro smíšená družstva. V květnu navíc oddíl opět pomáhá spolupořádat

mezinárodní volejbalový turnaj juniorek Velká cena města Ústí nad orlicí.

r.3.2013 Zdenék Duffek


